

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

1. Taiwan 台灣

1.1 The following countries are permitted to enter without visa, in accordance to the Visa free Entry for Taiwan. 以下國家護照持有者可獲得台灣免簽證入境待遇。

澳大利亞(Australia)、奧地利(Austria)、安道爾(Andorra)、比利時(Belgium)、*貝里斯(Belize)、*汶萊(Brunei)、保加利亞(Bulgaria)、加拿大(Canada)、智利(Chile)、克羅埃西亞(Croatia)、賽普勒斯(Cyprus)、捷克(Czech Republic)、丹麥(Denmark)、多明尼加(Dominican Republic)、薩爾瓦多(El Salvador)、愛沙尼亞(Estonia)、芬蘭(Finland)、法國(France)、德國(Germany)、希臘(Greece)、瓜地馬拉(Guatemala)、海地(Haiti)、*宏都拉斯(Honduras)、匈牙利(Hungary)、冰島(Iceland)、愛爾蘭(Ireland)、以色列(Israel)、義大利(Italy)、*日本(Japan)、韓國(Republic of Korea)、拉脫維亞(Latvia)、列支敦斯登(Liechtenstein)、立陶宛(Lithuania)、盧森堡(Luxembourg)、馬來西亞(Malaysia)、馬爾他(Malta)、摩納哥(Monaco)、荷蘭(Netherlands)、紐西蘭(New Zealand)、尼加拉瓜(Nicaragua)、挪威(Norway)、巴拉圭(Paraguay)、菲律賓(Philippines)、波蘭(Poland)、葡萄牙(Portugal)、羅馬尼亞(Romania)、*聖克里斯多福及尼維斯(Saint Christopher and Nevis)、*聖露西亞(Saint Lucia)、聖文森(Saint Vincent and the Grenadines)、聖馬利諾(San Marino)、新加坡(Singapore)、斯洛伐克(Slovakia)、斯洛維尼亞(Slovenia)、西班牙(Spain)、瑞典(Sweden)、瑞士(Switzerland)、*泰國(Thailand)、英國(U.K.)、*美國(U.S.A.)、梵蒂岡城國(Vatican City State)等 60 國旅客。

1.2 Visa exemption program for nationals of India, Indonesia, Myanmar, Laos, Vietnam, Cambodia

印度、印尼、緬甸、寮國、越南及柬埔寨等國籍旅客並持有效美國、加拿大、日本、英國、歐盟申根、澳大利亞及紐西蘭等國家簽證 (包括永久居留證) 可獲得台灣免簽證入境待遇。

The nationals of India, Indonesia, Myanmar, Laos, Vietnam, Cambodia, who also possess a valid visa or permanent residence certificate issued by U.S.A., Canada, Japan, U.K., Schengen Convention countries, Australia or New Zealand are eligible for the visa exemption program, which permits a duration of stay up to 30 days. Those who meet the above qualification and have never been employed in Taiwan as blue-collar workers, have to apply to the "Advance Online Registration System for the Visitors of Nationals from Southeast Asian Countries to Taiwan" (website : https://oa1.immigration.gov.tw/nia_southeast/) of National Immigration Agency for Entry Permit before coming to Taiwan. Upon completion, the printed confirmation is used to validate the traveler during the boarding and the immigration check. During the immigration check, travelers who cannot show a valid visa or permanent resident visa issued by one of the aforementioned countries will not be admitted into the country.

持有效美國、加拿大、日本、英國、歐盟申根、澳大利亞及紐西蘭等國家簽證 (包括永久居留證) 之印度、印尼、緬甸、寮國、越南及柬埔寨等國籍旅客。符合上揭條件且未曾在台受雇從事藍領外勞工作者申請免簽證，須先經由網際網路向內政部入出國及移民署專為本案建置之「東南亞國民人民來台先行上網查核作業系統」(網址：https://oa1.immigration.gov.tw/nia_southeast/)登錄證照及個人基本資料，取得憑證後方能據以辦理登機及移民證照查驗手續；入境查驗時未能出示指定先進國家有效簽證或永久居留證者，將不予許可進入。

1.3 All foreign nationalities passengers (excluding PRC, Hong Kong SAR and Macau SAR) would be able to apply for Temporary Entry Permit (TEP), passengers with TEP would be allowing to visit at Taiwan as transit basis while sailing on **ex-PHI** Taiwan cruises (disembark or newly embark is inapplicable):

所有於**菲律賓**登船前往台灣的外籍旅客(除中國、香港及澳門人士外)均可申辦「臨時入境證」。旅客持「臨時入境證」將獲過境身份於台灣觀光但此安排並不適用於台灣離船或台灣登船的旅客。

1.4 Requirement of Application of Taiwan Entry Exit Permit (BNO / HKSAR Passport / Macau SAR Passport Holder) 辦理入台證簡介及需知(持有英國國民(海外)護照 / 香港特別行政區護照 / 澳門特別行政區護照)

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部 (僅供內部使用) 或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期 2017 年 11 月 09 日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

旅客身份 Passenger who are	香港 / 澳門特區居民 (持有英國國民(海外)護照 / 香港特別行政區護照 / 澳門特別行政區護照) HK / Macau SAR Resident (BNO / HKSAR Passport / Macau SAR Passport Holder)	
合資格申請人士 Applicant who are	出生於香港 / 澳門 Born in HK / Macau	曾於 1983 年後以港澳永久居民身份赴台 HK / Macau resident has been entry to Taiwan before 非香港、澳門出生之香港、澳門永久居民 (首次申請) HK / Macau resident who <u>not born in HK / Macau</u> (First time application)
需申辦之簽證種類 Type of permit required	入台證(網路申請) Online Application for Entry Permit	
申辦之方法 Application Procedures	可以透過電腦網上申辦 (符合以上其中一項資格者) Applicant is required to file their application via Internet (Must comply one of the above requirements) 網址 Web Site: https://niioa.immigration.gov.tw/NIA_OnlineApply_inter/visafreeApply/visafreeApplyForm.action	申請者需前往台北經濟文化辦事處(香港)或台北經濟文化辦事處(澳門)辦理及繳交申請費用 Applicant is required to submit their application to Taipei Economic and Cultural Center (Hong Kong) or Taipei Economic and Cultural Center (Macau) and pay the application fees.
	依護照資料正確輸入網路系統申請。經核准後，自行列印「入台許可同意書暨入境登記表」。 Upon approval, an Entry Permit will be generated and please print the permit out on your own.	經核准後，入出境證將直接郵寄至申請人。 Upon approval, the entry permit will be posted to applicant from Taiwan directly.
需要時間 Application Processing Time	申請結果將即時獲得通知 The result of application will be given instantly.	
需要檔 Document Requirements	<ol style="list-style-type: none"> 1. 香港 / 澳門護照 HK / Macau Passport 2. 身份證 Identity Card 	
		<ol style="list-style-type: none"> 1. 填寫申請書一份，並附最近 6 個月 2 吋正面白底彩色照片一張。 Fill up the Application Form with 1 piece of photo. 2. 香港/澳門永久性居民身份證正本及影印本一份。 Original & Copy of the HK / Macau Permanent Identity Card 3. 回郵信封並填妥收件人姓名及住址。 Envelope (with Address / Name)

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期 2017 年 11 月 09 日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

入台證有效期 Validity	有效期 3 個月，可入出境 1 次。 每次入境停留期為 30 天。 Valid for 3 months and valid for one entry/exit. Duration of stay is 30 days.	有效期 3 個月內，可入出境 1 次。 Valid for 3 months and valid for single entry/exit.
申請費用 Application Fees	免費 Free of charge	港幣 165 元 HK\$165.00

查詢(地址及電話): For Enquiry (Address & Telephone number)

台北經濟文化辦事處 (香港) Taipei Economic and Cultural Office (Hong Kong) :

香港金鐘道八十九號力寶中心第一座四樓 4/F, Tower One, Lippo Centre, 89 Queensway, Hong Kong ;

電話 : (852) 2525 8316 Telephone Number : (852) 2525 8316

辦公時間 : 星期一至四 / 上午八時三十分至下午五時三十分; 星期五 / 上午九時至下午五時

Business Hours : Monday–Thursday / 0830-1730 hrs ; Friday / 0900-1700 hrs

台北經濟文化辦事處 (澳門) Taipei Economic and Cultural Office (Macau)

澳門新口岸宋玉生廣場 411-417 號皇朝廣場大廈五樓 J-O 座

Al. Dr. Carlos d'Assumpcao, No 411- 417, Edif Dynasty Plaza, 5 Ander "J-O", Macau

電話 : (853) 28306289 Telephone Number : (853) 28306289

辦公時間 : 星期一至五 / 上午九時至下午五時; Business Hours : Monday – Friday / 0900-1700 hrs)

1.5 According to The Ministry of Foreign Affairs Taiwan, begin a trial on August 1, 2017 to July 31, 2018 offering Thailand & Brunei nationals visa-free entry to Taiwan for up to 30 days.

Thailand & Brunei nationals applying for visa-free entry into Taiwan must:

- (1) Hold a standard passport valid for at least six months (excluding holders of diplomatic and official passports).
- (2) Hold a confirmed return plane or boat ticket, or a confirmed plane or boat ticket, along with a valid visa, for an onward destination. And;
- (3) Have a clean criminal record, as verified at immigration on arrival at an airport or seaport in Taiwan.

Thailand & Brunei travelers will also be required to fill out an arrival card, and provide immigration officials at the port of entry with proof of hotel reservations or an address and contact details for where they will be staying in Taiwan.

根據外交部法令實施，自本年(民國 106 年) 8 月 1 日起至明年(民國 107 年) 7 月 31 日試辦泰國及汶萊國民來臺 30 天免簽證措施，申請人須具備之條件如下：

- 一、持有泰國及汶萊普通護照(外交、公務護照不適用)，護照效期須在 6 個月以上；
- 二、持有回程機(船)票或至下一目的地之機(船)票及有效簽證，其機(船)票應訂妥離境日期班(航)次之機(船)位；
- 三、經中華民國入出國機場或港口查驗單位查無不良紀錄。另，泰國及汶萊旅客依規定需填妥入國登記表，並備齊旅館訂房紀錄或在臺停留期間住宿地址及連絡人資訊，以利我國機場或港口查驗單位機動查驗。

1.6 According to The Ministry of Foreign Affairs Taiwan, begin a trial on November 1, 2017 to July 31, 2018 offering Philippine nationals visa-free entry to Taiwan for up to 14 days.

Philippine nationals applying for visa-free entry into Taiwan must:

- (1) Hold a standard passport valid for at least six months (excluding holders of diplomatic and official passports).

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部(僅供內部使用)或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期 2017 年 11 月 09 日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

(2) Hold a confirmed return plane or boat ticket, or a confirmed plane or boat ticket, along with a valid visa, for an onward destination. And;

(3) Have a clean criminal record, as verified at immigration on arrival at an airport or seaport in Taiwan.

Philippine travelers will also be required to fill out an arrival card, and provide immigration officials at the port of entry with proof of hotel reservations or an address and contact details for where they will be staying in Taiwan.

根據外交部法令實施，自本年(民國 106 年) 11 月 1 日起至明年(民國 107 年) 7 月 31 日試辦菲律賓國民來臺 14 天免簽證措施，申請人須具備之條件如下：

- 一、持有菲律賓普通護照(外交、公務護照不適用)，護照效期須在 6 個月以上；
- 二、持有回程機(船)票或至下一目的地之機(船)票及有效簽證，其機(船)票應訂妥離境日期班(航)次之機(船)位；
- 三、經中華民國入出國機場或港口查驗單位查無不良紀錄。另，菲律賓籍旅客依規定需填妥入國登記表，並備齊旅館訂房紀錄或在臺停留期間住宿地址及連絡人資訊，以利我國機場或港口查驗單位機動查驗。

2. Japan 日本

2.1 The following countries are permitted to enter without visa, in accordance to the Visa free Entry for Japan Nationals.

以下國家護照持有者可獲得日本免簽證待遇。

Andorra 安朵拉
Argentina 阿根廷
Australia 澳洲
Austria 奧地利
Bahamas 巴哈馬
Barbados (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 巴貝多 (持電腦可讀形式護照或電子護照人士)
Belgium 比利時
Brunei 汶萊
Bulgaria 保加利亞
Canada 加拿大
Chile 智利
Costa Rica 哥斯大黎加
Croatia 克羅埃西亞
Cyprus 賽普勒斯
Czech Republic 捷克
Denmark 丹麥
Dominican Republic 多明尼加共和國
El Salvador 薩爾瓦多
Estonia 愛沙尼亞
Finland 芬蘭
France 法國

Germany 德國
Greece 希臘
Guatemala 瓜地馬拉
Honduras 洪都拉斯
Hong Kong (Holder of HKSAR / BNO Passport) 香港(持香港特區護照 / 英國國民(海外)護照人士)
Hungary 匈牙利
Iceland 冰島
Ireland 愛爾蘭
Israel 以色列
Italy 意大利
Latvia 拉脫維亞
Lesotho (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 賴索托 (持電腦可讀形式護照或電子護照人士)
Liechtenstein 列支敦士登
Lithuania 立陶宛
Luxembourg 盧森堡
Macao (Holder of Macao SAR Passport) 澳門 (持澳門特區護照人士)
Malaysia (Holder of ePassport) 馬來西亞 (持電子護照人士)
Malta 馬其他

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部(僅供內部使用)或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期 2017 年 11 月 09 日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

Mauritius 模里西斯
Mexico 墨西哥
Monaco 摩納哥
Netherlands 荷蘭
New Zealand 紐西蘭
Norway 挪威
Poland 波蘭
Portugal 葡萄牙
Republic of Korea 南韓
Republic of Macedonia (Former Yugoslav) 馬其頓(前南斯拉夫)
Romania 羅馬尼亞
San Marino 聖馬利諾
Serbia (Holder of ePassport) 塞爾維亞 (持電子護照人士)
Singapore 新加坡

Slovakia 斯洛伐克
Slovenia 斯洛維尼亞
Spain 西班牙
Surinam 蘇利南
Sweden 瑞典
Switzerland 瑞士
Taiwan (passport with personal identification number) 臺灣 (護照上載有身分證統一編號)
Thailand (Holder of ePassport) 泰國 (持電子護照人士)
Tunisia 突尼斯
Turkey (Holder of Machine-Readable passport or ePassport) 土耳其 (持電腦可讀形式護照或電子護照人士)
United Kingdom 英國
United States 美國
Uruguay 烏拉圭

- Visitor who travelling to Japan by cruise ship with valid passport is not required Japan entry visa effect from 1 January 2015. (disembark or newly embark is inapplicable)
由2015年1月1日起, 所有持有效護照乘坐郵輪前往日本過境觀光的旅客可享免簽證待遇。此安排並不適用於日本離船或登船的旅客。

3. Philippine 菲律賓

3.1 The following countries are permitted to enter without visa, in accordance to the Visa free Entry for Philippine Nationals.

以下國家護照持有者可獲得菲律賓免簽證待遇。

ANDORRA	安道爾
ANGOLA	安哥拉
ANTIGUA AND BARBUDA	安提瓜和巴布達
ARGENTINA	阿根廷
AUSTRALIA	澳大利亞(澳洲)
AUSTRIA	奧地利
BAHAMAS	巴哈馬
BAHRAIN	巴林
BARBADOS	巴巴多斯
BELGIUM	比利時
BELIZE	伯利茲

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考, 如有變更, 恕不另行通知。如有任何疑問, 請向乘船及登岸部(僅供內部使用)或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期2017年11月09日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS**「處女星號」 - 出入境要求****2018年3月3日至2018年6月3日****3/March/2018 – 3/June/2018**

BENIN	貝寧
BHUTAN	不丹
BOLIVIA	玻利維亞
BOTSWANA	博茨瓦納
BRAZIL	巴西
BRUNEI DARUSSALAM	文萊
BULGARIA	保加利亞
BURKINA FASO	布基納法索
BURUNDI	布隆迪
CAMBODIA	柬埔寨
CAMEROON	喀麥隆
CANADA	加拿大
CAPE VERDE	佛得角
CENTRAL AFRICAN REPUBLIC	中非共和國
CHAD	乍得
CHILE	智利
COLOMBIA	哥倫比亞
COMOROS	科摩羅
CONGO (REPUBLIC OF) / (DEMOCRATIC REPUBLIC OF)	剛果(民主共和國 / 共和國)
COSTA RICA	哥斯達黎加
COTE D'IVOIRE	科特迪瓦
CROATIA	克羅地亞
CYPRUS	塞浦路斯
CZECH REPUBLIC	捷克
DENMARK	丹麥
DJIBOUTI	吉布提
DOMINICA	多米尼克國
DOMINICAN REPUBLIC	多米尼加共和國
ECUADOR	厄瓜多爾
EL SALVADOR	薩爾瓦多
EQUATORIAL GUINEA	赤道幾內亞
ERITREA	厄立特里亞
ESTONIA	愛沙尼亞
ETHIOPIA	埃塞俄比亞
FIJI	斐濟
FINLAND	芬蘭
FRANCE	法國
GABON	加蓬

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期2017年11月09日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

GAMBIA	岡比亞
GERMANY	德國
GHANA	加納
GREECE	希臘
GRENADA	格林納達
GUATEMALA	危地馬拉
GUINEA	幾內亞
GUINEA BISSAU	幾內亞比紹
GUYANA	圭亞那
HAITI	海地
HONDURAS	洪都拉斯
HONG KONG (HKSAR passport / BNO holder)	香港 (香港特區護照 / BNO 持有人)
HUNGARY	匈牙利
ICELAND	冰島
INDONESIA	印尼
IRELAND	愛爾蘭
ISRAEL	以色列
ITALY	意大利
JAMAICA	牙買加
JAPAN	日本
KAZAKHSTAN	哈薩克斯坦
KENYA	肯尼亞
KIRIBATI	基里巴斯
KUWAIT	科威特
KYRGYZSTAN	吉爾吉斯斯坦
LAO PEOPLE'S DEMOCRATIC REPUBLIC	老撾 (寮國)
LATVIA	拉脫維亞
LESOTHO	萊索托
LIBERIA	利比里亞
LIECHTENSTEIN	列支敦士登
LITHUANIA	立陶宛
LUXEMBOURG	盧森堡
MACAU SAR (Macau SAR Passport holder)	澳門 (特區護照持有人)
MADAGASCAR	馬達加斯加
MALAWI	馬拉維
MALAYSIA	馬來西亞
MALDIVES	馬爾代夫
MALI	馬里

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期2017年11月09日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS**「處女星號」 - 出入境要求**

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

MALTA	馬耳他
MARSHALL ISLANDS	馬紹爾群島
MAURITANIA	毛里塔尼亞
MAURITIUS	毛里求斯
MEXICO	墨西哥
MICRONESIA	密克羅尼西亞
MONACO	摩納哥
MONGOLIA	蒙古
MOROCCO	摩洛哥
MOZAMBIQUE	莫桑比克
MYANMAR	緬甸
NAMIBIA	納米比亞
NEPAL	尼泊爾
NETHERLANDS	荷蘭
NEW ZEALAND	新西蘭
NICARAGUA	尼加拉瓜
NIGER	尼日爾
NORWAY	挪威
OMAN	阿曼
PALAU	帕勞
PANAMA	巴拿馬
PAPUA NEW GUINEA	巴布亞新幾內亞
PARAGUAY	巴拉圭
PERU	秘魯
POLAND	波蘭
PORTUGAL	葡萄牙
QATAR	卡塔爾
REPUBLIC OF KOREA	南韓
ROMANIA	羅馬尼亞
RUSSIA	俄羅斯
RWANDA	盧旺達
SAINT KITTS AND NEVIS	聖基茨 - 尼維斯 - 安圭拉
SAINT LUCIA	聖盧西亞
SAINT VINCENT AND THE GRENADINES	聖文森特和格林納丁斯
SAMOA	薩摩亞
SAN MARINO	聖馬力諾
SAO TOME AND PRINCIPE	聖多美和普林西比
SAUDI ARABIA	沙特阿拉伯

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期2017年11月09日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

SENEGAL	塞內加爾
SEYCHELLES	塞舌爾
SINGAPORE	新加坡
SLOVAK REPUBLIC	斯洛伐克共和國
SLOVENIA	斯洛文尼亞
SOLOMON ISLANDS	所羅門群島
SOUTH AFRICA	南非
SPAIN	西班牙
SURINAME	蘇里南
SWAZILAND	斯威士蘭
SWEDEN	瑞典
SWITZERLAND	瑞士
TAJKISTAN	塔吉克斯坦
THAILAND	泰國
TOGO	多哥
TRINIDAD AND TOBAGO	特立尼達和多巴哥
TUNISIA	突尼斯
TURKEY	土耳其
TURKMENISTAN	土庫曼斯坦
TUVALU	圖瓦盧
UGANDA	烏干達
UNITED ARAB EMIRATES	阿拉伯聯合酋長國
UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND	英國
UNITED REPUBLIC OF TANZANIA	坦桑尼亞
UNITED STATES OF AMERICA	美國
URUGUAY	烏拉圭
UZBEKISTAN	烏茲別克斯坦
VANUATU	瓦努阿圖
VATICAN	梵蒂岡
VENEZUELA	委內瑞拉
VIETNAM	越南
ZAMBIA	贊比亞
ZIMBABWE	津巴布韋

● According to the “Visa free entry of Chinese Nationals with AJACS Visa” which released by BOI Philippines, Chinese nationals who wish to visit the Philippine for tourism purposes may be granted a VISA-FREE entry into the country for an initial authorized stay not exceeding 7 days, provided they possess the following :

1. Either a valid and current AMERICA, JAPANESE, AUSTRALIAN, CANADIAN or SCHENGEN Visa;
2. A national passport valid for at least 6 months beyond the contemplated stay;

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期2017年11月09日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

3. Return or onward ticket to the next country of destination; AND

4. No derogatory record with the BOI.

● 根據菲律賓移民局官方發布“持 AJACS 簽證的中國公民免簽證”，預計前往菲律賓旅遊的中國旅客可以獲得免簽證入境，初始授權停留不超過 7 天，以下為所需條件：

1. 旅客持有有效之美國、日本、澳大利亞、加拿大、申根簽證；

2. 旅客持有之護照有效期限至少六個月以上；

3. 回程或次一目的地之機/船票；以及

4. 於菲律賓官方移民局無任何不良紀錄。

3.2 Philippines Visa Upon Arrival (VUA) Application/ Code: PHVISA02

菲律賓落地簽證/ 編號:PHVISA02

- ◆ Application of Philippines VUA is applicable for People's Republic of China passport holder with minimum of 6 months validity.

菲律賓落地簽證申請適用於持有有效中華人民共和國護照的旅客(護照有效期必須為最少六個月)。

- ◆ Application & Handling fee is **USD44** per person.

申請費用為美金 44/人。

- ◆ Passenger who should pay and make request via Star Cruises upon reservations.

旅客於報名時向麗星郵輪提出申請並須支付相關申請費用。

- ◆ Applicant to provide a **color-scanned copy** of valid Passport (bio data page and passport issue and expiry date page) and excel name list (with passenger name and booking number) and send to email address **scvisa@starcruises.com** for application.

申請旅客請將有效護照的**彩色掃描件**(載有個人身份資訊之頁) 及 **excel** 電子名單表格(含旅客姓名及訂房號碼)

發送到郵箱 **scvisa@starcruises.com** 進行申請。

- ◆ Contact Person: Mr Marcus Lin, Contact Number +886 966-325900

連絡人：林先生, 聯繫電話 +886 966-325900

- ◆ The deadline for making this application is 12 days prior to departure, 1200 hrs.

請務必於每個航次出發前12天的中午十二點或之前提供正確資料以作進一步申請安排。

請於下列日期/時間提供正確材料以作進一步申請安排。

Cruise Date 出發日期	Cut-off Date / Time 截止申請日期 / 時間
08/03/2018 (Thu)	24/02/2018,1200hrs (Sat)
13/03/2018 (Tue)	01/03/2018,1200hrs (Thu)
18/03/2018 (Sun)	06/03/2018,1200hrs (Tue)
23/03/2018 (Fri)	11/03/2018,1200hrs (Sun)
28/03/2018 (Wed)	16/03/2018,1200hrs (Fri)
02/04/2018 (Mon)	21/03/2018,1200hrs (Wed)
07/04/2018 (Sat)	26/03/2018,1200hrs (Mon)
12/04/2018 (Thu)	31/03/2018,1200hrs (Sat)
17/04/2018 (Tue)	05/04/2018,1200hrs (Thu)

Above information are for reference only and subject to change without prior notice. For any queries, please check with Embarkation Department (for internal only) or the respective consulate.
以上資訊僅供參考，如有變更，恕不另行通知。如有任何疑問，請向乘船及登岸部（僅供內部使用）或各地的領事館查詢。

Updated on 09 Nov 2017 更新日期 2017 年 11 月 09 日

SUPERSTAR VIRGO - IMMIGRATION REQUIREMENTS

「處女星號」 - 出入境要求

2018年3月3日至2018年6月3日

3/March/2018 – 3/June/2018

22/04/2018 (Sun)	10/04/2018,1200hrs (Tue)
27/04/2018 (Fri)	15/04/2018,1200hrs (Sun)
02/05/2018 (Wed)	20/04/2018,1200hrs (Fri)
07/05/2018 (Mon)	25/04/2018,1200hrs (Wed)
12/05/2018 (Sat)	30/04/2018,1200hrs (Mon)
17/05/2018 (Thu)	05/05/2018,1200hrs (Sat)
22/05/2018 (Tue)	10/05/2018,1200hrs (Thu)
27/05/2018 (Sun)	15/05/2018,1200hrs (Tue)
01/06/2018 (Fri)	20/05/2018,1200hrs (Sun)

3.3 People's Republic of China passport holder is required to prepare a photocopy of passport (bio data page) In A4 paper size for clearance purpose.

持有中華人民共和國護照的旅客，須自備護照照片資料頁影印本一份 (A4紙尺寸，不可裁減) 以作入境清關手續之用。